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y AFFIDAVIT OF ANNE ROSFNF3LUtif

In December 1972 after my first emester of

college in the state of Washington Iwas introduced

to Scientology when another Scientologist encouraged
me to take a Personality Test at the Portland Qrg
I was given a poor evaluation on the test I dater

learned however that it is A customary practice of

the Church to give one a poor evaluation an the test F7

in order to induce the persan into Scientology oroces

sing r

The Scintologists also tcld me that 4
1 L Ron Hubbard LRN was the founder

of theorganization Fie was a nuclear

physicist and a graduate o George

Washington University and Princeton

2 Scientology raises Ili

3 Scientology can cure disease and mental

illness

9 Scientolagy can handle any problems you

have frarn drugs to mrriage problems

to problems with studying

5 Colleyc dbQ5 not teach one how to preaare

for or 11ve in our world Scientology

on the other hnd dives you the data you

need to handle your lifc
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G 5cicntology i5 really Fl scienrc 11ut iL

is called a Church laecause it involves

a group of peolc aitlt canuucnbfsl i cfa

and working towards a common purase

I was told that through auditing yoll cool reach

a state clled Cletlr 1luditing was done on a 19e

detector called the tdcter wls guilesctical about

this at first but I was promised that it wcls confidcn

tial I met Seientologists who claimed thev ware Clear

and their descriptions of it were vary attractive ttihcn

I was told that it cost thousands of dollars to get

started said I couldntafford it I was told that

anothez alternative would bC to join the staff where Id

get auditing free The pay I was told averaged about

80100 dollars a week Later I found this to be false

and I was paia 810 dollars a week Th hours 1 could

work woulc Cither be 9 A1 to fi t1 on Mrnay throuch

friday or 6 PDt until 1030 P Mondav thrcayh t ridgy

anti FtM to G 3M art alurday and Sundax

Based on tltrsc ant otherrcJresnttticlns1 ainc3

Staff at the 58n F1AnCiuCU crg 1lltCU 1Ii CfjtIi1C1

thrrfila1rcratinnslison office chifurraocrt

W11C1Wiii tQ aUt11 tfYCCUt 1 Vli CrllICiSCtC1fOr rl

teyrty an3 tfJ CS1ti1lltih iln 1ntCtItJCCtiiltl 111111

ir the Crg traadit gill of thi strlff

t
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was rnade an expcdffor to the missionaires

helU them with PC preclear fnldersgetting the RCs

ready for auditing or anything else they needed The

Missianaires were Sea Org members50and I became

interestedin the 50 through them It was described

a being the Blite Corps andLRsright hand

My working hours were 9c00 Atd to bQO ta M Monday

through Fri day and I had to Study during the evenings

plus at least one day on the weekend Before I could

get any aditing I had to study and complete Aasia

Staff Training which is called Staff Status Iand

Staff Status II Then I would get the Guardians

OfficeGOappxaval for staff and thensign a 2

year contract with the Org Next i had to icarn my

job and then I would be eligible for auditing

The GuardiansOffice is basically the Police force

and intelligence agency of Scientology with access to

the disclosures made during auditing

Before J finished my Staff Status II I talked tea

the Flag Rep there about the Sea Org lie reiterated

s glorified description of it and told me that a policy

was being instituted which neverhalcned where Flag

Reps would rotate every G months at an Orc and then

6 months at Flag for training then back to an Org ctc

t3ased on thesC promises T signecl a hi l lion year contract

w
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which was the standard Sea Org contract

I finally left for the 50 in May or June 1973

When I arrived in Los Angeles I was sent to the ship

The Excalibur to do my Sea Org Basics I lived in the

womens dorm There must have been 2030 of us crammed
j

in there bunks all the way up to the bulkheads Here

I learned
a

1 Discipline Yau called all seniors Sir

man or woman Yau were on time for musters

you stood in straight lines

r

2 About ships we pnholed painted from the

Hosuns chair over the side of the ship

had daily manoverboard drills and fire

drills stood uazter Masterwatch handled

the chaffing gear learned about conning the

ship docking the sip etc

In the Sea Org we listened totlelcome to the Sea

Org tapes by LRti there are S of them in which he des

cribes the SO as the Elite Corps Ht talkedabout

being Fabian which ras the secret to the success

and power of thaSOits ability to come and go and

i

disappear at will referring to the ships

We were up at dam mustered and then went to work

on the ship pinholing or painting ar the bilges or

things like that iJr studied 3 or 5 hours a day on our

i
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SeaOrg basic training issues and policies rind flag

Orders and tapes dealing with the 50 Ve had 15

minute meal breaks later it was extended to a half hour

Part of completing the 50 3asics was to receive

Integrity Processing in which they drill you on everts

youve committed on different subjects Overts are

sins or crimes

I was on the shipfor a few weeks 1 went back to

land when i completed theSOtraining I then began my

Flag Rep training I studied from 900 At4 to 1030 PM

for weeks and then was ready to apprentice as a FlagRep

I began my apprenticeship at the Los Angeles Org t
TheFlag Rep was simply the eyes and ears or spies

of Flag They reported to Flag on everything that was

occurring in the Org any personnel changes what the

personnel were doing if they were following LRHs policies

and HCOAs etc They mac3e sure the Org was complying

with orr3ers from Flag and if it wasntthe Flar Rep

woulr3 find out why or who wasntcomplying let Flag know

and Flag would handle it

I was receiving 5 dollars a weeti allowancewhich

bazely kept me in cigaretts not to mention trying to get

basic things like soap or torahpaste etc I ate and

lived in a Seu Org Cadet house on Beacon atreeL in LI

The food was had The nace war absolutrrly filthy 7cidnt

F
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even have sheets for my bed The rooms were filled with

bunk beds and nothing else

I left and went homy to Calarado The next day my

senior from LA called me and convinced me to return al

though my parents were opposed

h7hen I arrived bacY the GO immQdiatelf deriefed

me and I told them my parents were opposed to Scientology

I was told my father was a Suppressive Person SP

An SP is basically one who is opposed to Scientology I

said my dad had a habit when I was younger of getting

handy with the belt I was required to make a written

ati

statement that my dad was beating me recently and was a

violent person so they could have that as testimony in case

he did anything

The GO also told me that people who are connected

o people antayonistic to Sciento3agy go to PTS

potential Trouble Saurce which means they basically go

tote effect of these people who are antagonistic and

thereby become SFs alJu They convinced me that I

went pT5 to my parents and that a1 these other thoughts

about how bad the SO was resulted from the fact that I

PTS I was ordered to disconnect from my parents So

I did I never wrote thorn a disconnection letter which I

was supposed to da but I totally cut communication with

them as ardercd l wrs then afraid of being thrown out af the

r Ala rcl clown my fathers opposition
SO a X therforc 1 Y



Iwas zssigned a condition of Treason for leaving

I couldnt eat with other staff memYers I ate and slept

in the basement with the Estates Project Force EPF

By now the Scientology headquarters had moved from Heacon

Street to a Manor they purchased on Franklin Ave I had

to wear dirty rags on my arm showing Iwastreasonous I

had to do Amends Workitinc my sleep an meal times which

consisted of painting my supervisors room and furniture Idid
4

amends for about a week while working through the Con

ditions uptoNonCxistence The conditions from lawest

to highest at the time were Treason Enemy Doubt Liability
e

NonExistence Danger Emergency Normal Affluence Power

8

When I finished my condition formulas I petitioned
B

IRH to allow me back in the Flag Rep Network While wait

ing for an answer from him I wassent back to the Excalibuz i
i

to do Product I thenextstep in 50 training

Meanwhile my petition to LRH was approved and I was

back in the Flag Rep Network and was sent to San Francisco

FLAG REPRESiNTATIVE

SA1J FF2ANCISCO ST LOUIS

At SAn Francisco I was the Flag ReE for two Orgs

onc fore day hours and once for evening hours called Found

ation qrq T rcccived daily hcne calls from the Programs

Chief at POLO wnchcckec what the stzts grass income etc
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were and what programtargetso programs that Flag would

write to raise the stets were completed and net completed
I received phone Calls from the Flag Rep cdUS my senior
in LA who would yell and scream if the stets were dawn
IliterallY had to hold the teler1one A few feet from
my ear not to got blasted away I learned to yell also
It was drilled into me as a Flag ReI that you put more

pressure and fear into themthan the reactive mind does
and that will force them ou of their bank into complying
This means that people who arc not complying with orders
are acting from irrational thoughts in their reactive mind

also called the bank One does not particularly have

any control over their bank so you have to farce them

otat of it This was all drone to make money and brfrg
peaple into Scientologythe two main stets or objectives

T had lane a 180a turn in personality I had bean

nice and softspoken etc I dont think I hardly ever

had yelled at anyone in my life

After the San Francisco Qrgs stets want up I was

then sent to St Laois the largest west US Urg I was

briefed in LA tiat the Sxecutax Directax

there was not quite with Tlag sa Ic3 have to handle

her to to get campliance to F1ags progams

I went to St Louis at the end of February 1979 and

was Flag Ite there unLil the sununer of 197G St Louis

did not hour two searate Orgs here wKs only one Org
with a schidule of 9 11M to 1030 IM Monday thraucJh



Saturday and 9 AM to G A1 on Sundey Sunday night

was the only time off except in the last 67 months I was

there when the stats were up for the week and staff was

allowed to have Friday off except mr Since I was an

SO member not just an Org Staff Member I worked Fridays

as well occasionally taking a few hours off on Friday if

it was slow I usually was there working until about 11

PM ar midnight each night except an Wednesday nights

when I would usually stay up the entire night typing my

reports to Flag which had to get out by Thursday
E

I was also receiving daily phone calls from the Programs

Chief and FR WiIS The entire goal was to make money make

more money and make other people make money There was

an international Scientology campaign to Five times the
q

stetsparticularly gross income by LRs birthday March
i
y

13th I received 5 calls a day from the Programs Chief

requesting information on the primary stets and if they

hadnt risen since th last time he talked to me tan hour

befare that why not Plus the IR 4JU5 called 23 times

a day Additionally the 5t Louis Org har3 no LRH Com

municator tin charce ofIRIIs orders to the Org So I

was made Temporary Lltll CUMM as well I received 23

calls a dfly from the Iltil COtltlUS requesting the Grass

Income The IRIi CQMtds had bchn mach directlyrespansirile

to raisM the GroraIncome IR11 had ordered the grass in

come increaedanc9 f17s3 fIs weLrr E7rirn47rily refaanIlalo

for course and auditinlcomllrkians w7ichlrcarucec9 most
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as literally swallowed in a msc drjve for

income z w

money

Meanwhile I found out many of the primary slats were

false and padded such as course completions Gross In

come salvaged Scientologists etc I discovered this be

fore the end of the 5X program but Icidntknow whether

to report it or not because of the intense pressure to

rzise the stats 5X So I waited until March 13th and then

reported it Flag then recalled the Executive Director

and sent a Mission to the Org The Missionaires were to

da a nail andBadger Situation 3 on the Executives

This requires you to follow someone around and hound them

about why theyre not doing their job At one point I was

even thrown against the wall by one of the Missionaires
s

elling really scared me
Th1 and his y

The Executive Directorlter returned from Flag and

to

afterwards a GO Mission arrived in the Org

shortly

do a GO investigation All staff members were required

and

to write up all their crimes and averts to the GO

accept forgiveness Fsy doing this no ethics action could

be taken against any staff member for anything he re

vealed The GO Mission went through the confessions and

graded them They put them in different categories as

far as who toot responsibility for thiir averts and wha

didatetc iheyccmanded that people who didntwrite

A

and t11o5e whom they felt hadnt

up overts writc them up

wriLten enough had to writs more
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the GO was also investigating the boyfriend of the

Executive Director and concluded that he was a Suppressive

Person The GO Missionaires concocted a plan to get

the Executive Director nut of the Org and demonstrate to

her that her boyfriend was an SP Meanwhile the GO

would take care of the guy The plan called for Flag

to send a telex to her requiring her to report to FOLD

West US for a briefing I was required to allay her

suspicions and make her go which I finally did over much

protest from bath her and her boyfriend I was sa brain

washed I did it and now it almost makes me sick to think

about it

You are taught in Scientology to do the greatest

good far the greatest number of dynamics And I wa told

thatwhat I was doing was the greatetgood forthegreat

est number of dynamics so there was nothing wrong with it

It was not an overtor confrasurvival act as tn

overt is defined

So her boyfirend drove her to theairport and I

never saw either of one of them again

The next day I talked to the head GO Missionaire

who told me that they GO had falloaed them to the air

port After the guy let the xecutive nirector off the

GO Followed him to tiffs apartment lhan they took him to

a motel room and scour ity checked hirn ors the EDieter

GO style Ihe Missionaire staid thrt Choy had come up
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with information to use against him and that they

handled him so he would nFVnr return to the Org which

he never did The Missionaire also said hed stop at

nothing for LRH and Scientology and that he personally

had put two people in mental institutions who were making

trouble No names were mentioned Meanwhile the Execu

tive Director never did get handled She blew from

FOLO WUS and joined her boyfriend Theyve both been ex
1

yelled from the Church and declared SPs

Sometimes in order to raise the Gross Income and sell

courses all night academies would be held where students f

were required to stay up all night to finish courses so 4

you would get the stats fora completions One of the Exec

utives at St Louis threatened to throw students off

course or in ethics if they refused to stay all night and

finish a course The sequence would be that the stats

would be skyrocketing up while this was going on then

when everyone would finish so fast of course the stats

would then start to crash Once the scats would start to

crash then Flag would attack the all night academies

and those involved would be placed iiifthics But as long

an the scats were goiny up you could da what you wanted

and flag wouldnt do anything

Flag manages Scientology internationallyunder

Lnis direction Flubbards preoccupation with science

fiction and paranoia led to Borne bizarre occurances On

t
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one eccasinn some plants ar spiQS were found in the

Org The HAS head of pivision 1 HCO thought some

students were plants I dant remember why bethought

this and reported it to the AG Assistant Guardian

head of the GO in an Org The students started getting

security checkeron the EMeter GO style The GO

did these sec checks all night The Executivepirector

and HAS helped out with the sec checks at times

where two oz three people would be in the room and theyd

get information by asking who they worked for and if
s

they couldntget a name out of them theyd go down the

alphabet with the plant on the EMeter and see which

letters got a roatienon the meter and put together names

from that It was just crazy Them the AG handed theEx

ecutive pirecter a gun and told him and the NAS to

stand guard ouside the room while the GO finished

the securit check They were on a deserted floor in the

Org The next thing 1 knewthe AG hid discovered some

incredible plot and called in GO peaple from the US

headquarters

Believe it or not this great discovery was that there

was an implant station located in Uhia where dark in

graders from space were implantinc people and Bonding tem

into the Orgs to spy Implants aze somethingsapposedly

done to people thetans billions and trillions of years

4 ago where by the use of electronic moans evil people

would attempt to control and suppress pcojalo and install

3
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falseideas in them etc Its in theSrientology Poch

and is a product of Hubbardsparanoid imayina
piationary

Lion projected onto his fpllowers Anyway there was

supposedly this implant station right in the USim

planting people to spy on and destroy Scientology They

convincedthe students themselves that they were implanted

Staff pay in St Louis averaged from nothing to 1030

dollarsa week Therewere2months straight thawthe

staff received nothing because the Org was petting behind

in paying its bills so the bills came first except for

Hubbard the GO and Flagin that order who received their

percentage regardlessof the bills Nearly half the staff

was usually on food stamps the whole time I was in St

Zouis Thin was also common in San Francisco

I didntlike St Louis and requested my seniors to

2

let me gfl to FYzrg which had movedtClearwater Florida
a

Iwanted to be an AFFR Assistant Flag Flag Repin

charge of all Flag Reps on a specific continent but as

told Y was to be the Flay Rep for the Flag Service Org

FSO on Flag I objected tothis

AT rIAG

In June 197G I arrived on Flag at Clearwater and

Lnund that the had posted srneone else as the Flag 12ep

for the FSO since I didntwant it but that I was now to

be the peputy FIt because they needed one I rcfusec3 and
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ended up in a condition of rnemy

Iworked outi of the condition and took post ae

Deputy Flag Rep for the FSO Thee Flag Rep FSO was

sent on an LRH Ordered Mission and I was then told to

be the FR FSO I refused I then received a visit

from two FtagBureau staff who gave me an order from

theCommanding Officer of the F ag Bureau thatI either

took the post of FR FSO or I woud be sent to the Re

habilitation ProjectForce RPF I said no and

when one of them tried tagrab me to escort me to

the RFF I ran out the door They came after mc and

I told them I wanted to leave the SO Meanwhile the i

FFR in char a ofall AFFRs and Flag Repsg

returned from vacation She talked to me canc311ed

on me and ut me back
the ethics conditions imposed P

on post as Deputy Flag Rep
k

i

I was put on Rice andBeans by LR1l as DFR FSO

The FS0 scats were down so LRH ozdered all a0 Execu

tives on rice and beans for breakfast lunch and dinner

until the scats went backup Then we had to petition

LRH to get aff rice and beans Tts a conunon practice

in the 50 when scats go down

As DF2IS0 I oftenran into the Conunodoze S Mes

stingers since we worked together on invesLigations

ordered by LRJ1 into the FSO

s
UY Novambr1 J7G received a nezsonnel artier

S

i

y
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posting me as a Commodores Messenger LRFt was Com

modore

The Commodores Messengers started originally
as young pretty girls815 years of aqe Hubbard re

quired this because he could trainthem easier at a

young age There is now a Commodores Messenger Org
CMO located in Clearwater one in the PAC area Pacific

area and one with LRH The Commanding Officer in

charge of all Messengers is located with LRH Then

there are three DCOs Deputy Commanding Officer

Each of these are the Commanding Officer of the Mssengers
at each ofthe three separate locations The messengers

withLRFare still young pretty g3rlsalthough many

have grown older Hut in the outer units there is

no longer any such requirements Many males are now

recruited into the CMO and older girls mid to late

2tas

WhenIgot to Flag I found LRH was not there

lie had been in Flarida about 2p30 minutes away from

the Fort Harrison until about Februaryl6 He was

in Daytor3a at first when Flag was moving to land

Flag also operated out of New York When Flag moved

to Clearwater so did LRII but a little ways away tram
1

the FortIarrison Fll Most of the staff didnt

know h was three The mossengcrs delivered his messages

f

t

r

E
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goingbackand forth to LRFF and the Fort Harrison

Auring the time T was a Messenger National Elections

came up These are handled in an interestiny way The

GO prepares a list of all the candidates or propositions

and tells you about each one Fram reading it it is

obvious who to vote for For instance on Jimmy Carter

the G0 said that he wasd supporter of the Mntal

Health Field That tells any Scientologist not to vote

for him because Scientology has an extreme hatred fore

the ICMJ and Mental Health Field On election day I

hadnthad time to read the whole list so I just walked

up to the AG at Flag and got a list of who I should

vote for I Look the list of names given to me and

voted accordingly I hava no idea who I voted for
r

just whatever was written on the paper

When 7 first became a Messenger I was Deputy In

Ghaxgc of the Investigation Unit in the ChiO CW Comma

lores Messenger Ory located in Clearwater By January

ar fehruary 1979 I was made Chief Officer of the Cld0

As Chiaf Officar I was in charye o th Invrstigations

Unit which diC3 invcstications far LR1i and also made

sure his arclcls were crried cut an flag I handled
l

numeroustolexes rind orders daily fram LRH on

diCerGntthingra hc wanted to know about or wanted done

lle and 1 uwally hnd 5 c3iIerent Telex cycles going

rr

slaily on cl3Srantttiny I had a direct cammunica
FF

t

t i

h 5
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Lion line to him withinfo copies to the CO CM0

on telexes Written communication thou h weg nt via

the CO CMO

As Commodores Messengers we were considere the

extension of the Commodore No one had any rhics

authority or any other authority over us except for CMO

Seniors or the Commodore himself Hubbard tends to

protect his Messengers as long as they are very

obedient to him

I was involved in two main programs as a Messenger
The first was a grogram initiated by the CMO and ap
proved by LRH This was an Ethics Program which

was proposed due to too many blows from Flag re

quiring all Flag staff members to do the follawingc
1 Write up all of their overts and then

get meter checked

2 Read policies on ethics and overts

3 Find astaff member whose ethics were

out and handle thorn

This was a maratory program for every klag staff

member Like most of1ubbards policies it was de

signed for every member to spy an every other member

Their overts could supposedly not be used against aI
them liut everydayIdcallect all the ists of overts

people had written go through them all and hand thCm
t

aver to the GO Anything that cGUld hossiuly be a
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PR three or a Security threat resulted in the

GO taking over from that point and its operations
were kept very secret

LIST I RS PROJtT

I eventually left this program and became involved

in the 2nd program which was also ordered by LRH This
R

was called the List I RS Project LRH had written

an NCOB on RSes and RBars The HCOB basically said

hatRBars were Suppressive Persons An RSer is one
e

who Rock slams on the List One An RS is a reaction
s
t on the EMeter where the needle slams back and forth

It supposedly shows an area in which the person has

overts andevil intentions toward If someone RSad
on work that meant he had eil intentions about work

and overts on it The List One is a listdrawn up

by LRt of about 5070 items an Scientology The list

inoludes LRH Mary SUe Hubbrard auditing Eeters

auditors clears and basically anything else on

Scientology 5o if someone RBed while talking about
ti

Lf2N or Scientology they Here an RScr and therefore

a SuppressivePerson You wore told that the overts

someone has committee onLRlIwere not necessarily this

lifetimethey could have been donein revious life

times Uut the RS showed that there were overts some
i

where on the time trackall past livos to present

This proyramlcads to the RPF expandeddtanetics
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and potential suicide

LRN found that many auditors didnt know what a

RS reAlly looked like so they were miscalling RSes
or missing them I had to recheck all reported RSes
that people had in their pcfolders I was required to

E

get everyone s pc folders and have every single folder

gone through page byace Any RSes were noted down

with exactly what the pc said when heshe was RSing
Iwent over the lists daily and notedfrom there any

List One RSes I then wrote up a security check for

that person on the subject they RSed on I had about
a dozen other people working with me actually going
through each pc folder and writing down the RSes

For example if someone RSed while saying Id
like to be an auditor the security cjuestions Id

write up would be something like

1 Have you ever cammitted averts or an

auditor

Ts there anything youve done that you
wouldntwant yourauditor to knave about

3 lias are auditor missed a withhold on you
9 Nave you ever harmar an audi r

5 Piave you ever wanted to harm an auditor

G Ilave you everhrmed anyone whotried to

help you

7 1lave you canunitted any aver is tryng ko

help saneonc

s



N1IPI i tifwm row a

1

21

8 Do you have any Qvil intentions toward

auditors

These security checks supposedly would bring out

the Ryes if they were correctly reported RSes in tha

beginning

The auditors i had daing the security checks had

to first getbrushed up on their RSes and get an

OK from the Senior CS Case Supervisor on Flag to

do the sec checks

When someone would RS on a List One item during
i

the seccheck he or she would be sent to the Rehabilita
i

tion Project Force I must have seen 2 or 3 dozen

people going to the RPF in smatter of weeks because

RSets were SPs and our superiors didntwantSs

running around so SPs were sent to the RPF to get

rehabilitated
f

roblem arose o this projectP4eanwhi le a P p

Many people had na reported RSs in their pc

folders mhis didnt mean that they werentR5ers

this just mQant that none had yet come up 5a to handle

thin problem anew security check was created based on

all the items on List One T worked with LRtis Tech

Expeditor on this and LRIi approved a 50300 question

Confessional which was called The Classified Confession

al This sec check wrs then given to peaple who didnt

have RSs in their folders that way no one got mined

everxone c3ot one type of sec check or another Then
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I wits sent to the RJF the Classified Confessional

had become part of the RPI program and I received it

tnyself

In April or May 1977 I was made the DCO CM0 CtV

because the DCO was sent to where LRH was I was still

a fairly new messenger Many other messengers had

been with LRH for years So the CO CJdO flew over to

Clearwater to back me up andestablish me on post

She worked with me forawhile and got me secrity rlear
q

anee to go and work with LRH himself ina training pro

gram as a Messenger
E

T leftforLa Quinta California The first night

I was there ene of the Messengers took me oven to LRNs

office LRH called it rifle I didnt talk to LRH

that night since he wasbusy but I saw him He had

long reddishyreyish hairdown pasthis shoulders rot

i

ting teeth a really fat gut and I believe at that

time hehad a full beard for disguise He didnt

look anything like his pictures The next day I mAt

him 4e was doing exercises in his courtyard and called

me over I was nervous meeting him I wasreally

suprised that I didntfeel this electric something

or another that I was told happen when you ar around

him

My life as a Messenger there was pretty much pure

misery When T first arrived I had to get a security
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check which everyone gets when they arrive They asked

questions liYe who ynu talked to on your way there if

you told anyone where you were going etc Well some

thing must have been registering on theEMeterbe

cause after I thought I was done with the sec check I

got taken bark in for another one I kept being asked

over and over again what I was withholding and I couidnt

come up with anything So the next day I got taken

1 bzck in for a secuLiy check from Mary Sues personal

aucitor That apparently handled it becauseIwasnt

n

taken back in anymore

k Meanwhlc I was on fulltimestudy First I

had to do an orientation ka where I was and learn the

shone story According to this story we were to say
x

wewere guestson the ranch of some lawyer in LA who

owned it We all had akasalso known as which we

had to learn LRHs aka was Mr Blake The Messengers

kept their first names but our last names were changed

sightly This was so LRH wouldnthave to learn dif

ferent names for us syncc he was already accustomed

to our real names So when we were in town with him

he could just use our real first names The last names

were only slishtly changed so that if we ever got caught

in a lie we could say that someone misunderstood what

we said our last name was or something like that

hart of my trainincj as a Alesscnger was r9essenger
w
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TR These included things like having a coach give

you a whole string of orders and Id have to repeat

them back verbatim and repeat thern in the exact same

tone astheyweregiven Messengers when running a

Messenger for the Commodore have to deliver the message
l

or order verbatim and have to do it in exactly the way

Hukard said itif hes mad at them the Messengers

just blast it or if hes commanding someone wed

have to give the message in that same tone of voice

I had to study Messenger Logs These are logs

which the Messengers keep that are an hourtohourand

minutetominute log of everything the Messengers do
A

and everything LRfi does It includes waking up taking

a riap yelling at a tdessnger visiting reading and

issuing telexes eating Messengerswashing his hair

givinghim a back rub etc Its a daily log kept

every day of everything he does and everthing that

happens

Part of my Messenycrtraining program was Lo study

and learn all of the medications LRH took I know h

took many medications but I left before I WaS actually

assigned to do it myself

The Messenger catch was designed so thattherewas

always two Messengers on watch with LRIi Tn addition

there was 3 Messenger Traffic Watch This was one

person who went throuchevurytiiny being sent to LRtI
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The Messenger on Traffic Watch would handle mast things

himself On things that he knew LRH wanted to see him

selfhed send them straight ih to LRH On the rest

the Messenger would read the communication and either

reject it if it didnthave enough data or wasnt

done well etc or would handle itlike approving

a programproposalor an issue On ones h approved

he would type up a short summary of what itwasand

what he did with it and send it in to LRH This way

IRH didnthave toread the whole thinghe could just

read the summary

There were two watches when I was there One wAS

Pram about 5AM until 3 PM The secondwatch came

on at 3 PM and thaugh they were offwhenever LRH

went to bed about it PM or midnight usualy they

usually were there until2 or 3 in the morning working
on things he had left for them to do When I was there

I worked as a ghost thats what they called Messengers

in training an the second watch

LRtI had the following schedule He arose about

6 ur 7AMaudited himself for about an hourwent
back to sleepuntil about 9 AM hid breakfast and

then went to his office to work He had lunch around

noon and went hack to sleep for ri nup tie awoke about

3 PM did l5 rnuntes of oxorcises in his courtyard

and then returned to work He had dinner about 6 Pt4
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Then he went back to work 1Ic went to his room around

11 PM The Messengers on Wztch would go with tim and

he wou8dictate thencxt daysbattlelan to one of
r

the Messengerswhile the other would give him a back

rub Firstthing the next morning the Messengers would

cerox the battleplan and give copies to everyone in

volved Wherever LRH planned to go that day the Mes

stingers wouldgive a copy of the battleplan to the

person in charge of that area so that ther would be F
1

ready when he came

The Messengers went everywhere with LRH Wc

chauffeured him we followed him around carrying his

ashtray and cigarette lighter ard we also lit his cic

arettes for him LRH would explode if he had to light

his own cigarette i

LFtH and Mary due slept in different quarters

Though I never did this I understand the Messengers

helped pick out the clothes LRiwoul wear in themorn

ing then help him dress and at night helphim get

rEudy for bed

I found LRiwas very moody and had a temper like

a volcano He would yell at anybody for something he

didntlike and he seemed mad at one thing or another

50 of the time He was a fanatic about dust and laundry

The hlessenyers at the time T was there were also

doing his laundry There was hardly a day Lhat he
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wouldntscream about how some

1

one used too much soap

in the laundry and his shirts smelled like soap or

how terrible the soap was thafrsomeona used thouyh it

was the same soap used the day before so someone must

have changed the soap Y7e11 believe me no ane arguclc3
4

with hirn If he said someone changed the soap than
r

someone must have changed the soap thats all them

j

was to it I was petrified of doing the launclr 5

Ne is also a fanaticabaut cleanliness Even t

1
t

after his office had just been dusted tole to bottom

he would came in screaming abo ut the dust and how you

are all tryngta kill mc That was one of his

favcrite lineslike if dinner didnttaste ritlht

1ou bee trying t kill me 1 s

At the Bute I was thereItH was very involved

with photccraphy movies ind making crlssrttes lt

that time he was making the 1CassCtt which is

now out in all the Scientology booksLares Ile waulc3

visit AW AudioVideo where thc Cd55ettC was 2inc

rocardec3 practicaly dail 11 actcc3 lik4 an ccrt

tharity on virtually any subject Oncl thrat incluc3cc3

movies tapes etc qne time when was wlIrhim tat

ASV 1 G yelled A5 tlitiSIlOltt at1Ctllllrl arcIJl1t31g2

wrong with tl7c recrrc3incl t w4ls i kc Tl7r mcrar

r W C1C7thlS IBC yllU1 CVCnJf 1114 1twCi3lnycllCil143

flrW1@S5 Of Ca111C CVryOn4rc7ulc3 ic1CC 1lllllirit
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and dump to fix it One day he was so furious with

someone in AV that he threw the person across the room

Needless to say that person was busted off his post

end assigned a condition of StupidLRN would do that

to pQOple when he became really madassign them Stupid

and ordered him not to communicate with anyone elsein

AV or on the ranch

At this time a movie studio was being buiilt

Since it wasntfinished all ttie video movies were

being done by Unimed Universal Media which was loca

ted near Clearwater at the Fort Harrison All videos

would be sent to LRH to critique Meanwhile he experi

mented with different film to choose which tyae he was

going to use to make movies when the studio wasfinished

We the Messengers used to model We had to sit and

do what he told us todolike pose far a mug shot or

3

pretQnd to pose for an advertisement in which we weze

selling him something etc Later in 1978 when the

Movie Studio was finished ho moved all Unimed persanncl

to the ranch to shoot movies

Mery Sue had two I ittle dogs an the ranch There

was a story abaut thee dogs that they were special

dogs Iirst they were clear Second they cauld

tell if people had over is and withlaldespecially

gvei try orr zRfiortlrary Sac xhe i3octs 17rked at rang

one wo head the averts are withtiolds I first met ono
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of the dogs when l walked into the hiving area of LRI

and Mary Sue The dog came tearing out of Mary Sues

room barking andrafsing a racket I realize now of

course any dog will bark at a stranger taut at that

time it totally distressed me I started walking i

around wondering what deep dark terrible ovens I had

committed an LRH or Mary Sue in this life or past lives

Writing this now I find it hard to believe that

I believefi so much of this nonsense I dont know

how to describe it other than I no longer had anything

in me that questioned or wondered about things LRH did

Itwas simply fact There was nothing else to it

When it came to Che subject of Scientology or LRH I

hed no abilit to reason I would justify in my own

mind anything that i would even start to think was

weird Any and everything could Le justified if LRH

said it wrote it or believed in it If I doubted

I thoughtitwas because there was something wrong with

me

There was also a political clique withirthe

llessenger Ory at th ranch This is actually import

ant in Scientology Ihe hierarchy s a gamy of

politics You stay on the good side c the right

raeope and you wil c1c Cinc fiut jf you get on the

wrong persons t7ad Wide you will gcyt t7ustcdcuicky

IrMessengersat Wii ttiintriIiGaciciurte1theWarne

of tho rtcnch wore mrainy anof who hc wnrkud witt7
i
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LRN foe years and had a gratdistastc far hlesacngers

inthe outer units The MassenyeraaC Wltp were

betters eta So my life there wasnt too easy though

there were a few Messengers Tknew whom I had worked

with in Clearwater before they transferred to WtIQ

hith the combination of everything I have stated

T started having serious questions and doubts about j

the whole situatio and Ibled in 1une 1977 I

dontknow how to describe this other than what T felt

was that there was something wrong with me not with

Scientclogy because of the fact that I didntfeal I

could conform to what was gbing on around me Therefore

I was not good for the Sea Org It is a whole guilt
1

trip that they lay on you Xou seeccording to

Scientology people leave only because they have com

mitted overts etc

So I left and went to Indiana to a friend who was

a public Scientologist At this point T didnt knave

anyone who WASNTa Scientoloyist She talked me into

cwlling the CO CMU which T did The Gothen paid

for a ticket fc me to fly gck tClearwater T went

bac and wus put in the Rehabilitation Projeet arcs

tlIABIYaTT11TI0N P1Z07frCIORCI

The RPI was created by LR11 in 197A forleoplc who

were in ethics troulc and not yrtting hndlecl as well

a for7Sers The Ft1F rules andieguJatians ar all
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garage Wt took roll Calland then Went tO doCleAn

ingstations cleaning the bathrooms and hallways of

the FH Then we had breakfast then roil cHii again

then went to study for 5 hours After that we went

to work on handling the 501 filar We did that until

about 1030 or 1100 PM ThQn we had another muster

and then went to be Then there was a Uedcheck of

i
everyone

The rules of the RPF are

1 No walking You had to run all the imr

2 You were not allowed to speak to any

one outside the RPF

3 You were not allowed to originate any

eorNnunicetion written or otherwise to

anyone outside the RPF unless there was

an emergency situation or unless you

cleared it with your RPF seniors first

g You were not allowe3 to go anywhere by

yourself unless authorized to do so

given when going to the bathroorn someone

had to go with you You would alsoget

in trouble if yausaw anyone start to go

off by themselves and didntgo with them

than zepoxtat

5 Yuu had to call rzl RPF senaors Sir

tf thcrewr ortG reaan you had to talk

to sarnrone cauLsice the 32SIand clot
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ctwarQd in the Flag Order 3aaa aeries The basic

isnue which gives the outline of the RPF is flag Ordar

3434 Thero are numerous other issues as mare rule

and regulations were made These issues are all ir a

sricsie FO 34341 FO 34342 etc I be

lieve thoy were up to around FO 34343Q by the time

T left E

The idea of the RPF is to rehal3ilitate people

who are outethics Sps andox psychotic The RPF

fs a totally selfsustainingunit In other words

it handlesall of its own tech ethics etc The

senior person is called the RPF Bosun Directly under

him is the RPF DSAA Under him are the section leaders

and then the section members There are 58 people in

each section andeaah one is numbered Section A

Section II etc Fach section is assigned different

cleaning stations and projects to do The only ex

ception to that is the Tech Section which doesnt

wort on projects because they have to handle the co

auditing in the RPk

The RP operates can two waLehes chile one

watch is on study the other watch is on work When

T was first 3nt to the RPr the CleaKwater Funk building

Scientolcayy ownecJ had just burned down and my section

wasrssigned to salvage the SO1 Liles SO1 Piles

1rC X711 thelcltcrfi peotale wrile tolFtlf T wns u7

at agout 545 TM and wo mustereca in the ortIltiLrison
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f petmission for it you hac to cal them

Sir when spaakiny with them

G All letters you wratc had to tae put in

a stamped unsealed evelope then dropped

in a boa in RPF room The RPF MN thon

read all outyoiny myil You are not

alowed to send anythingdirFCtly out of

the RPincluding and espGCialy person
al letters

7 You are allowed only in itiFdsignatcd

areas whichfor me was the Fort

Harrison garage tit is a spiral 4

story garaye and the RPF course room

right off the second floor garage Yau

were not allowed to go anywhere else the

only exception being during morning clean

ing stations whin you cletine the rest

of the Forl Narrisaon
8 liad to wear dark blue boilersuits or

dark 1lue shirts and panL

9 here nctallowed uYUries ftlrcair wore

far it such as music seeing v ct

t
one point lyc fdazrnpeople wGrc snt to

tle 1171yi Z l1 llialr1C F1I1fanr V 111 i

rUan they wirti n whMr7 tlay wrerick
t

tlayincercs htrfunurrtctrnytlrirrrl a
k

like ghat
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10 There is an FO 3434 series called
r

tocks and Shoals These are penalties

one getG for anything they do wrong such

as noncompliance to an ordernot calling E

a senior sirr walking instead of run

ning missing a spot on a mirror you were
4

cleaning etc The penalties consist of
4
x

doing so many laps situps or pushups

The laps are running up and down the

garage ramp
s

When I first arrived in the RPF I went to the RPF

MA MasteratArms in charge of ethics and was given

forms to sign I dontremember what 1 signed I dont

remember reading them I only vaguely recall ono E them

wfiich was something about how I entered the RPt voluntarily

to be able to get redemption and that Im being trreatGd

well beingtaYen care of eats I dart remrmbex at all

what else I signe3d fFor one thing I was still in c

state of shack and conusion at tseing in tho RPt They

wera forms to go to the 4 T cio remombar that mush

The next step inroUtinq into tht ttPt is to work

out with theIt wlal yourronclieion is nn 4hta lst

dynamic yaursolf 1lit31firr Irlclf is your lirataility

on the 3rd ctynartric thr 3rc3 rlyrrnracititic grou r3ynamic

that is your reltSanehlp truthrr1htu why Cher tttl
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is sort of an amends project When you complete the

RPF program you have to get ever staff member in

the flag Land Base to sign your liability formulasnnd

then oure considered out of the RPI The conditian

of the 3rd dynamic acceptance of the group is thereby

fulfilled

Tv complete the RPF one has to coaudit the FtPF

program during the 5 hour daily study time they are al

lawed The auditing program at the time I was there con
x

sisted of

1 Classified Confessionah
k

2 Expanded Dzug Rundown including a full battery

of objectives

3 Word Clearing Method I f

A Any other ExpandedDianetics

5 Expanded Dianetics including full RS handling

6 Conditions and Exchange by nynamics

Everyone in the RPr has a twin whom theycoAudit

with Each person not only has to complete the RPF

auditing proyrarn themselves but they rnLSt audit sorneono

else fully through it So twins audit each other

Tho actions axe loarncd haw Lo audit by what is

called the Road itt7ri11 it Uo it RDq basis Xou

rend thc r7ecCSSary fICGf3s on haw to tsudily tho action

thou clrillit and clot a chock out on it by the RPI

Ito
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Tech Supervisor then go audit it The auditing is set

up like the old Saint Hel sytle everyone audits in

the same room lined up or an separate tables all over

the place At first it was hard to get used to doing

that but after a while it stcps bothering you and then

you really dontcare if everyone hears all the crazy

thiirys you say in session because you knew everyono else

around you is just as crazy as you This is the general
f

thought of people there

After youre in the RPF awhile you just learn to

accept the fact that youre crazy and thats why youre

in the RPF
I
r

Frequently PCs would ga nuts in their auditing

andstart hollering and yelling and crying and carrying

on So the Tech Supervisor would just move the caaudit

outside and theyd continue auditing in the garage

We received 5400 a week here IC w needed to buy

snap or cigarettes or sometling like that wed give a

List of what wr needed and the money to this guy who

would go to the Store once a week for the RPFers to get the

things we needed We were not llowed to go ourselves

14o werentallowed to step Coot outside the building

T was actually only on the decks atarking on pro

sects for a few months T thon became the tech Tn Chargo

of waleiACtez a Ccw montha ofthttT began having
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trouble sleeping and my auditing was becoming weird

My mind was starting to fall spart I was used to late

night work from being a Messenger so i requested to

become an RPF CS Case Supervisor Id read over all
t

the sessions each night and grade the auditor and tell

liim what things to run the PC on the next day The CSes

had to work at night so the PC folders would be ready
the next day for auditing This was approved and I

became a CS which T continued until I left the RPF

When I was first in the RPF we ate on a table set
6

up in the garage But as winter came around it was a

bite cold and it was also bad FR for theFCCTswha

sawus FOCI means Flag Completed Case Intensive They

are public scientologists who were paying far services

at Flag The FCCIs would alwayswalk past us on their

way to and from their cars So we were moved into the

lowerstaff dining room and atc there after the staff

finished eating

Our sleeping arrangements were bad The guys slept

in what was used ng the RAF course room during the day

r
It was an old storayc roam with na windows They would

throw theft mattresses oii the floac at night and the

room was filled with walltowallmttresses

V7hen I wasriclinall in the RAF the girls shpt

i

t

E
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in a hallway near an elevator shaft lending to thy

garage The mattresses covered tfie floors there alsa

We were later moved to an oldtackcrroom in the

Fort Harrison with no windows They let us turn thee

vents on during the night to keep from suffocating but

the door was dlosod to prevent someone from blowing

An RPF MAA orsomeone high up in the RPF would

sleep near the doom and of course bed checks were

done nightly There were also FH Security wards

constantly policing the FH plus an RPF ward in

the garage at night

In December 1978 we were moved to a storage aret

in the garage It was a partly wooden partly cement

enclosure built against one of tlc caragc walls It

was built to be a storage area but as the fPF grew so

large it was made the RPF girls sleeping area ttaaden

1
bunks were guilt that wereabout 12 to l3 the six

of rrgular twin bed 1hc bunks were built 3 anti A

stacks high anca were taut in thero sidekyy side C7ur

mattresses weretieccs of foam cut ta fSt tMU trunks

It was likc crawling into r halo to cetw into becl aou

cculdntoven sit uplcrauac aC the bunk rbovc you nrcl

i t wtr c i f f icul t tc try ta turn ovrrlccuuse they

werentwidrw enaugtti hu warct arualcmwrrs thzrt btini

in thc ctaract wt 1nhtJr1 all tlrG crrfumas wltn rarri

C

s
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would ga through in addition to the noisy af cars

that FCCIs and staff would make driving in and out

We had routine visits from Fire and HealthOfficials

in Clearwater Somehow the GO seemed to know in advance

when they were coming and were warned When they

arrived we stacked mattresses boxes and all sorts of

junk in our sleeping space to make it look like a storege
F

area The officials apparentlynever suspected that people

were actually living there If an officialsurprised us

the GO would take him around other Ft1 areas while

we received the message to make it lao like a storage

area The staff lodging in the Fort Harrison was pretty
I

bad also Many staff and students had 68 beds in a

mall room When officials came around those rooms

were lockedorsigns put on them Confessionals in Frog

ress so no one would go in and the GO would randomly

show them other rooms with only 2 or 3 beds

I find it very difficult to describe what happened

to me mentally and emotionally in the RPF T spent the

first few weeks getting one security check after another

The first was a security check on anything I had dor7e

or told anyone while I was blown and any overts while

I was a P7tiQ After thatI received avisit from the GO

anti was accused rftakinc money from t4HQIeras

security checked ors thaL Then X rGCeived a special
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en by rho CDSO on everything Ihad

security checkwritt

involved with or knew as a Messengcr
a twinbeen I was given

After all that was finally over

RPF auditing program
At th5 poiyt

and started on mY
Prson I

ed I was a List 1 RSer because the P

I reliz According to

wthwas a List 1 RSr
was twinned S

List 1 RSers could twin with t l

RPF rules only

is order is one of the FC 343A series

RSers Th
i

I had RSod on one of the sec checks and was

Obviously

now considered a threat to LRt

ed me because IYnewList 1 RSers

This really shock which

d therefore I was a Suppressive Person

were SP s an
was evil and Psychotic

according to their policiesmeant
I

before I couldaccept thatIwas an

It took me weeks

realized and accepted the fact that I

Sp I finally
Lt was my only

n SP Psychotic and needod the RPF

was a

hype for salvation osed on

hin of Psychosis is very much imP

This t g

then I didntthink I could handle the

yau in the TtPF

to the RPF t4A11 about it and he had mc rea

RpF I talked Then

S chosas and psychotics
folicies on RSers and P

to handle
set uP in way

he eyplained how the RPF is

o le cannot ollow orders

psychotics t3ecauso Psychotic pe P

action in other words finish any

ox comrete cyclesow
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thing they strt You aze told that the RPF rules

are there to keep everyones psychosis under control

long enough to audit and handle them

At musters people told success storiessuch as

Today I realized whyIm in the RIF I realized

that I really am psychotic about many things and that

I really have to handle it And all I can say is thank

you LH for giving me this chance to get handled

and redeemed

Today in my auditing we handled a psychosis Ive

had for trillions of years and we ran it back to the
i

a

basic and it just blew I know Ill never haver that

t

psychosis again

Ijust finished haldling an ethics cycle with the

AIAAand its probably the best thing thats ever happened

to me I found that my ethics have been out ever since

I got into Scientology and because my ethics have been

out the tech wasnt going in on me sa T wasnt

gutting the gains that I should have been getting dell

I can now say that I really am a Scientologist and I

know that LI2Ns tech is the greatest in the world

Sveryone at musters would cheer and clap These

are just examples of some of thethings people said

4dithin the ItiI is tFic RPZ s RP1 Tttis is whese
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people who havent realizd that they needthe RPF are

sent In Clearwater they were sent down to the boiler

room under guard of course and had to work there the
t

entire daysczubbing pipes and walls in the boiler zoom

They are segregated from alZ other RPF members They

were given a pen and paper to write their overts and
3

write lower ethics condition formulas while in the boiler j
s

room They were allowed 15 minutes to shower before

going to bed at night and allowed an average of 5 hours

sleep They ate after the RPF ate and were only allowed j

f

enough time to eat They did this until they realized

how evil and Suppressive they are and how much they need

the RPF

Abort a dozen people were sent to the RPFs RPF

during the time Iwas there One guy was sent there be

cause he tripred down the stairs and accidentally set

off the fire alarm in the Fort Iarrison Cisually the

people there were those who wanted to leave or wo had

been involved in some sort of out 2D Out 2q

consisted of kissing or holding hands with the oposit

sex You were not allowed any relationsops with the

opposite sex unless you were married

People who wero married saw their spouses durinca

one meal break 30 rnirrutes a day The spouse had to

juin the RFF mernbor whop the RPF ato because the RPT
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member could not yo to a staff dining area They werer

allowed one night a week together regardless of whether

both were in the RF or not Then if the RFF memberr

t stats were up they could join their spouse after the

nightly muster but had to report back in the morning
The nightout room was in the day care center which

wasntued for anythiny at night The couples would

throw their mattresses on the floor there for the night
The one night out a week was cancelled by LRff some

time in June or July of 1978 RPFers were not to have

contartwith their spouses except once a day at a meal

This was an FO 3434 series written by LR

Ifthey had children RPFers wore allowed to see

them during the meal time plus one hour a week if their

stats were up

Auditing in the RPF almost destroyed me For one

thing I had had trouble going Aacktrack into past
Lives After T finally learned pastlrack remedies

where you say anythiny that pops into your brain like

monsters or fig7tinr space wars or whatever my imagi
nation ran wild and I began having too or three icturus
popping up at one time I wouldn l knoo which cane was

actually a past life or if it was my imyinrltian or if

they were all past livca but c1L cliffclcnt times ar what

I waS run Un StUfS Id fallfi1Cy iGtn Xtln C77 I hacl

ra
yx
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q4

rifiratinns of my Method l
ve

3 q drug rundons re

u set and the

etc I was getting P

35 hoursprobYdup o auditing

came th4 more Iwas subjected

more upset Ibe
I became mare of a

auditing Program deteriorated
As mY ut me on security checks

security threat and they than P

nd withholds I finally lust

to go over all my overts a
they

them audit whatever

submitted and let

shut uP

wanted on me This is where

led me to Expanded Dianetic
This

our evil purposes and

audit out or run out all Y

you Rock Slams Evil

and handle your or to kill
evil intentions

that You run out are to destroy

purposes
s of these evil purposesthen

dozen

etc I must have run somewhereit s

gy now

we turned to my RS handling
I really have

e beginning of 1978 I think

around th
fr one thing one

little sense of timehere
vatiaticn t9eel

very Thera was no

day was just like the next of one
It is all sort

ends were the same as weekdays
on mY Ex

specially after I started

big lump to me started to come

Dianetics and my brain really

loud or a daze most of the
paneled
a art I was in sort of a

o

P
e only way I can describe it

m braan
time that s th oint where Y

I think was the P

fly RS handling
t it tatted to get fried

ust falling apart hu
rtej

wasnt j
evil urua5es coupe

I was runninC ouG all these
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to the RSes and I started spouting out and running

out the weirdest things like to be somebody else

to blca up aplanet commit suicide to never

grow up to kill myself to destroy bodies The

list wbs endless My brain was just getting fried on

all of this i mean I had to have been the mast evil

and erazipst person that ever existed I dontknow

how to describe what happened other than my brain

was frying right up I felt like I was in a daze half

of the time Td do things sort of bike watching my

self doing them but not realizing I was doing it as

if it was somebody else except that I knew it was me

E Idtcream at my auditor Id throw down the cansto

the Edeter hat I was holding Id refuse to get auditing

I just created a real scene So of course I ended up

j in ethics and had a body guard put on me

3his whole thing was a period of weeks I think

33ut actually in the state I was in it could have been

2 days or it cauld have been 2 months Somewhere around

here I got sick and was off past T was in sick bay

I was sick fpr a few days runninga high fever One

morning the RPF rnernber who handles the sick RPF people

woke mn uk very early to taku my temperature Lold her

it was toa early and turnrel aver r7nc3 went back to sleep
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i
She called another RPF member and they made me stick the F

thermometer in my mouth I did and went over to the bath
i

roam because I had just gotten up My temperature was

still high They leftand the next thing I knew the

RPF MAA was in there He ordered me out of bed and onto

the decks I was angry upset and running a fever I was

ordered onto the decks because the RPF MAA received a report

that I went to the bathroom with the thermorneter and had
1

put it under hot water to raise the temperture t

Tts an LRHorder that sick peopleare supposed to be f
1

isolated from others When the Flag Medical Officer

found oLti had been pulled out of isolation she came over

and took my temperature 7t was high oshe sent me bacc

to Sick Bay

Whe I finally left Sick 13ay it was in the evening

I walked into the RPF course room and there was an order on

the bulletin board throwing me off post and backon the

decks I couldnthandle that in the state I was in

My auditing was crazy and the only other thing I had in my

lifewas my CS past

I looked at the orc3cr turned arovid and went to a

phone in a hallway interbuildinca phoney and called the

Registrar in the Fli giving him a false Warne T convinced

him to give me theltcnr numlcr of anothrrScientoogist in
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Clearwater She was the only perstn I Ynew who wasntan

SO member and Ibelieved that she waul nc turn me in

Then I walked aut of the garage jumped over the wall acid

just kept walking No one noticed me I dont think anyone

knew I had left Sick Bay so I was not guarded at thetime

I walked like a zombie forabout 15 minutes at least
E

I think it was about 15 minutes There was nothing going

through my mind It was ccgletely b1anY like a zombie

It was like my mild was off in spacesomewhere Inoticed

nothing around me I dont know where I walked Anyway j
s

after about 15 minutesIbegan to realize that I had just k
f

jumped over the wall I was in serious trouble I was

petrified and wanted to return but if I did Z would Yoe
l

under guard again and placed in the RPFs RPF I would a1s again

be placed on thEir f3ad Indicators F3I1ist which consisted

of people wha were under guard at a1 times I was on the

BIlist when I was taken off the CS post except no one

knew I left the sick room so they hadntassigned a guard

t me yet

Im eat sure wherry I was somewhere an Fartllarrison

Avenue I think 1 sat down on a stairway to figure out what

to do Then I remembered Y had made tat phone call to get

my friends number sa 1 walked to a 7J1 and called hcr

I received directions to her hausr 7 t waparoxirnately

A5miles I walked it and when I lui tlrrra chera we2r

F

Nsf
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them or if someone heard me asking farm fy friend called

Y riend s phoncnumber I completely broke down when I saw tlrom cryingand carrying on I told them t wanted to talk to mfriend alone
Y

I was pretty incoherent talkiny to my friendI wasntmakin too much sense b9 y this point and the tearswere just flowing i kpt crying about how I couldnthe RAF any
t handle

mare That it was not them but it was me I saidthat I needed Expanded Dianetics and I had to get myselfhandled because I was psychotic but I couldntyct it handlwhile in the RAF
ed

because I was too restimulated
therefore 1 would never

And
get out of the RPF Iwas justranbling Meanwhile my fried was convincing me to

to the RAF
return

She said I would be a fool not to go bark bccausId have such a freelodcrbill that I could ne

e

back She told me of a friend of ours

ver pay it

lrriutual friend whohad left ScientologY and then was killed in a notorcycl e
accident If I left I d rntr7tlF ul l in a nativatar itrthat Scientoloy believes if you dU sarrettiinct bad t
something bad will haarn back to

hen
I t

au cal led a rrutivtorFinally I agreed to gc tJack antiroutc nut U Lr aa
1n

So I was cscortcad bc try t17c iu r3nd put urcjcr
irnmcrdiata cluarcl l think ty now its atauc thctcyinninn cat
August 7hc nrxt fcw wtc irntil 1 icturllyrft rrc r4tt
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hazy to me sort of like one mass of canfusion I know I

got a Court of Ethics andaCommittee of Evidence anda

Fitness Board A11 of these were ethics actions showing

hew bad I was foz waniing to leave If I began to doubt

Scientology the MAA would tell me that I wasnt doing the

formulas right and to coo back and do them again I was
i

slowly becoming crazy

Meanwhile I was under guardandI refused to work

most of the time I was a real trasket case I finally

reached the point where they would just let me sitand do

nbthing or work on my condition formulas all day long with

someone watching me Sometimes they would have two paple
watching me One of the MAAs tried to throw me in the RPFs

RPF but I screamed and yelled that I would bite him if he

touched me So they just let me sit except for hassling me

during the day about being a freeloader They would say

Dont you thinkyou should do a littlework at lease to pay

for the food youre eating L usually replied with a no

Sometimes I agreed to work I think they were at a point

where they just didnt know what to do with me anymore

I finally announced that if I didntleave I would become

insane The CMO then announced that LRFI had approved an

amnst for RpF members ttihen I came in thercwire about

40 RPFers There was around 130150 when I left because

people were not getting out This amnesty was that any 12IFer

who wanted to could lea c the tIIThey would not havo a
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freeloader debt which generally amounted to 530000 40000

They would be a Scientologist in good stundinc but they

could never work on staff anywhere until Lhey campleted their

RPF auditing program at their own expense

This meant that I could getnut of the RPF bndnot

have a freeloader debt This very much concerned mekecause

I knew I could never pay the debt aff and Scientology was

rabid about making money and having you pay your debts to

them But T also hart no money of my own to complete the

RPF auditing program because I had worked for them for

virtually nothing for six years 1 days a week I was

caught in a terrible situation I was brainwashed into

believing that I needed RPF auditing but hAd no maney to

pay for it and if I didnt gct it I could not continue in

Scientology

I accepted the amnest alang with 7 ar 8 other people

We all then receivrd security checks concerning whether we

were taking any Scientology data with us what our intentions

were when we left etc Then our luggage and 5tllff was all

checked and searched to make sure we didnthave any internal

documents etc They went through all auz pc folders anti

made a list of anything that cauld ever be used against us

such as crimes of this lifetime including stealing selling

drugs prostitution etc anything considercd illegal in

the eyrs of the law or itnmaral ir auz satiety 1huse lists

were then drawn up as affidavits and we hac3 to sign them

Thin we weYe all taken over tc Lhe C C of fice and signed



ather forms I dontknow what I signed I donteven

remember reading what I signed I was just handed a pen

and told to sign

On September 2 1976 T boarded an airplane to Colorado

withprepaid tickets from my parents

If I could sum the RPF up in just one sentence it would

probably be it is a process by which they make you believe

that you are psychotic and then you actually da become

psychotic

AFTER LEAVING
i

After I arrived in Colorado I spent the first day

glued to a chair listening to the rrdio I didnt move

fro that chair until 2 am I wanted nothing more in

this wrld than to hear music

Although I now live in a great deal of tear and terror

because of what Scientology did to me the constant control

and deprivation imposed an me has left me with an appreciation

for the simple things in life Things like being able to

get in a car and go far a ride being able to be alone being

able to walk outside ferling tho sun on you and aalby your

own choice without anyone telling you that you have to do it

or that you cant I dont think I ever really understood

what it means to bs free and iavn Creedarn until it was taker

fratn me

Slrcrtly after I returned home 7anestanaccursed anc
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that did it for me I realized that if at any point LRN

had handed me aglass of poison and told me to drinkit

I would have with no questions asked and no second thoughts

At that point I think I got shocked out of Scientology

T later wrote to some Scientology friends with wham

I was still in contact I told them I was no longer a

Seientologist I never heard from them but instead xeceived

an Ethica Order declaring me a Suppressive Person and

expelling me from the Church
a

Emotionally and mentallyIwent through quite a

trauma sdjusting to the outside world I experienced a

oulture shack My parents helped me They left me alone

the first few months and I slept and rested most of thetime

Occasionally my parents took me for drives in the mountains

Dfy mother was very understanding and she never made me talc

about my experiences But if I wanted to talk she was

them They didnt make me feel like a foal for what I had

done though I certainly felt like one I started to come

out of the daze was irr within 2 months with a lot

of TLC

I was 23 years old and I didnt know anything about

peniny a personal chic3ng account taxes investments

buying tt car shopping SoC11 SGCUYity that was a word I

heard thit had sotrething to do with retirement walergate

was somethinglhat Iremembcreci hCaring about but I any

had a vague imprrssion that the Prcaident was impeached or
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resigned because of something he did to1heDemocratic part
I also experienced something that I believe most

excult members go through a sort of void where everything
you believe in all of a suddenvinishes and it leaves you

with nothing to hold on to Itis avery strange feeling
I went through along periad where I simply didnt believe

anything TV books newspapers etc I didntbelieve

because ifI had been so wzong before how could I trust

myself again to believe anything was right

I eventually researchedand studied mind control and

the affect of it I began to understand whathad happened
to me

Around January or February 1979 J decided to do

something about Scientology I heard Senatar Dole was doing
an investigation an cults I wrote him a letter about Scion

tology LRN and the RPF I didntsign my name lout I suppose

it is possible to ascertain wha I was by what I wrote

Anyway shortly afterwards I beyan to receive threatening
phone calls In ane call the caller said You like your

parents dont you Then he laughed andpuny up

The next irident that happend is very vayue dnd

tncertair to me

Following one of these thrcatcning phone ca11s J

went to a restaurantLounge where mylrather and friends

usually meet across from my arothcrs hame I remember

ordering a Teyulla Sunrise while waiting tar my brother

Y
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I spoke to a rnan I didntknow who approached me and started
a conversation fle left after about ten minutes I
left shortly after that feeling a little strange the

next thing I remember is waking up in a psychiatric ward
My front teeth were knacked out Apparently I last my

balance and fell on my face The doctor told me that the
laboratory found amphetamines thnrazine and other drugs
in my blood

I do not take drugs nor do I have access to them
Aspirin is about the strongest medication T take I had
no knowledge or memory of having taken these drugs I have
little memory of the lapse of time between being in the
lounge and ending up in the psychiatric ward I am tryin 9
to piece the days together prior to my hospitalization

I dontknow what happened to me I received a call
at work about a week after being discharged from the hospital

f The caller said Next time you wont be sa luckys

I consulted a therapist at the Mental Nealth Association
after T was discharged from the hospital Initially I as

terrified and frightened Then i felt the most intense hatred
and anger I had ever exferianred directed primarily toward
myself and to Scicntoloyy I turned inward and came very close
to putting a hale in my head

Irn over hat now and the 7nger has eft me I da

ge upset when I think nr talk rbout the fPF or what happened



zo me an tine hospital I shake and I yet the chills and

I suffer from insomnia There are times when I flash

back to the daze that 1 had It only lasts about 3 or

4 seconds It occurs when Im in an uncomfortable position
such as being near someone T dont know Someone will

say something to me and i hear them what was said to

mo registers but my mind goes blank in response It can

be something as simple as someone askingme what time it is
or asking me if I like the food I just ate It takes me

a few seconds to answer It doesnt happen too often but

when it does it scares me and eaves me shakenfor a

few hours

I moved to Galiforna in June 179 to start a new

life

Shortly after I moved my parents received calls from

people who iaentified themselves as a friend wantiny to

know my new address or where I was A few months after

Imoved someone called my former place of cmloyment in

Colorado and said they were from Avco Finance doing an

employment verification on me Debbie the girl who received

the call said that I didntwork there anymore 1ecaller

acted suprised saying that she toad a loan application

from me and asked for my current address Debbie slave it

to her 1nother friend at this plrcc of work ca1ed and told i
s

me what had happened T hadnt applied for any loans
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My mother called all the Avca Finance offices in theDenver
t

aria and na one had called about me I notified the people
r

where 2 worked not to give anyone information unless I

let them know to expert a call Fortunately I had just

moved so the address the girl avc them was incorrect

The follawing week my farmer employer received

another call A diffQent girl in the office answered the

phone and the caller said that she wanted to speak with the

girl that she had spoken to the week before about my employment

verification Sa Debbie took the call and the caller

identified herself as Janet from Aetna Finance Company

She said thatshe wanted to recheck the addess that was

given to her Debbie wouldntgive her any information

The lady became upset and harassed her about trot giving the

address when she had been willing to disclose it the week

before Debbie told her that had instructed her not to

give out the information and Janet said something to the

effect of Ot then youre in touch with her and you da

know where slYe is The caller said that I had applied for

a loan and that this would affect the application Debbie

finally hung up The parson called riyt back and asked to

speak with Debbie Janet said she had just talked to her

supervisor and he didnt undcrstand why Dcbbiewouldntgive

her information an mer Debbie talcs hez not to ca1 again

Janet then said Plell thank you h1iss Sheffield in an

r
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angry tone ana hung uP Dtibbie had never disclosed her

last name

Shortly utter I contacted Attorney MichaLl Flynn in

Holton about the clans action suit brought against Scientalagy

my supervisor at work received a ca1 from an unidentified

person The Person said that I was ruae bad for business

arrwoud cause the loss of customers My boss said I dont

know what you arc talking alor Arnie is a grctgirl

HaPPY New Year She puny uP

Ihave never Mean rude on the Phone at thisjob and if

itwas a customer they certainlywould have identified

themselves because we know all our clients by name

I have read about the cases in Washington nC involving

burglary theft and bugging by thc G0 and 7 have Yeen

told of various instances where the GO have wiretapped

the phones ofexScientaloyists If ttye GO knows I have

joined the class suit 1 am afraidofwhat to expect from

t

them

F

i
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Since the foregoing affidavit coversmany years
someof the dates set forth in thisstatement may not
beprecisely accurate but the dates given are my best

memory

Those facts with whichIhave personalYnowledge
are true Those facts with which I do not have personal

knowledge I believe to be true on my best information
tind belief

Signed under the pains and1enalties ofnYi
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7he following Oryaniziny BaardS orOrg Boards as

they are called area rough sketch of the command lines

of Scientolog

They may not be totally correct as Org Boards azc con
j

tinuously being chancled thoughthe basic command lines
i

ie from the Flag Bureau to the Continental FOLO to the

local church do not change

When I was a Messenger I did an evaluation of the

Flag Bureau anr proposed a complete Ory Board changeto

Hubbard I went to the RPF shortly afterward
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